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Skrivelse om snöröjning av gångvägar 

Under sex dagar (27/2-4/3) har fler än 1400 klagomål på Stockholms stads snöröjning 

inkommit till trafikkontoret enligt Stockholmdirekt. Fortfarande är inte minst gångbanor runt 

om i staden dåligt plogade och moddiga. Trafikborgarrådet har bland annat har sagt att en 

anledning är att det inte går att ändra i pågående avtal. 

 

När bil- och cykelvägar är helt snöfria samtidigt som fotgängare halkar fram i flera centimeter 

snömodd som de gör nu, då har vi uppenbart fel utrustning på gångvägarna. Att kantsten kan 

ställa till det för sopsaltningsmaskinerna är ingen ursäkt för att inte snöröja där det går. Vi 

måste avsätta mer medel för att bygga om osäkra trafikmiljöer också för fotgängare, därför 

behöver vi en långsiktig och kraftfull investering för att underlätta för gående i hela staden 

 

Vi kan inte ha en stad där äldre, personer med funktionsnedsättning eller med barnvagn inte 

kan ta sig fram på ett säkert sätt en vecka efter ett snöfall. Staden kan inte ducka sitt ansvar 

för en fungerande snöröjning på gångbanorna. 

 

Med anledning av det som ovan anförts vill vi fråga kontoret: 

 

Hur ska det vid framtida snöfall garanteras att snöröjningen av gångvägarna fungerar bättre?  

 

Vad ska göras för att höja prioriteringen av gångbanor vid framtida snöröjning? 

 

Vilka möjligheter finns inom gällande avtal för staden att avropa extra insatser vid särskilda 

behov? Finns det någon möjlighet för staden att anlita annan entreprenör för att lösa dessa? 
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